
Folytatás az 1.oldalról

A megállapodás részeként a 
társaság vállalta egy korszerű 
é l m é n y f ü r d ő - b e r u h á z á s 
megvalósítását, amelyet az uszoda 
mellett kívántak kialakítani. A 
terv a 2008 őszén beütő gazdasági 
világválság, a banki hitelezés 
leállása miatt ellehetetlenült, a 
cég eredménytelenül próbált 
forrásokat találni a többmilliárdos 
beruházás megvalósításához. A 
képviselőtestület által kitűzött 
határidő lejártáig a helyzet nem 
változott, így az önkormányzat 
idén júniusban felbontotta a 
céggel a szerződést. 
A  2008-b an  kötött 
megállapodással –az élményfürdő 
elmaradását leszámítva– az 

önkormányzat járt jól: a 
fejlesztésre kiszemelt ingatlan 
a kerület tulajdonában maradt, 
a cég mindkét uszodánkat 
felújította közel 80 millió 
forint értékben, az üzemeltetés 
veszteségének nagy részét 
átvállalta, a belépőjegyek árát 
alacsonyan tartotta. A Ferihegyi 
úti tanuszoda öltözőjét és 
előterét felújították, kicserélték a 
vegyszeradagolót, modernizálták 
a szűrőberendezést. Az Újlak 
utcai uszodában a nyílászárók 
cseréje mellett korszerű 
elektromos karszalagos beengedő 
és öltözőszekrény-nyitó rendszer 
épült ki, új szaunát is kialakítottak. 
A medence egyik felén beépítettek 
egy fel-leengedhető padlót, amely 
lehetővé teszi az óvodás és iskolás 

csoportok kisvizes úszásoktatását. 
Sikerült azt is elérni, hogy 
Budapest egyik legolcsóbb 
uszodája a mienk: a kerületiek, 
a nyugdíjasok rendkívül kedvező 
áron használhatják az uszodát, 
sőt a szaunahasználatért nem kell 
külön jegyet váltani.

A szerződésbontást követően 
a beruházott  értékek 
megmaradnak, továbbra is a 
kerület tulajdonát képezik. Az 
uszoda üzemeltetését 2012-től 
ismét az önkormányzat látja el. 
Amennyiben a gazdasági helyzet 
kedvezőbbre fordul, várhatóan 
újabb pályázattal próbálnak 
lehetőséget teremteni egy 
fürdőkomplexum megépítésére.
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A megállapodás részeként a 
Az összeg felhasználásáról az 
Önkormányzat Képviselő-
testülete májusban döntött, 
eszerint a 17 EXPRESSZ útépítési 
program keretében megépül a 
Kaszinó köz Péceli út és Fűzkút 
utca közötti szakaszának szilárd 
burkolata, a Postamester utca 
a Bodonyi utca és Erzsébet krt. 
között, a Postakocsi utca az 
Erzsébet krt. és a Dalnok utca 
között, a Napkelet utca a Pesti 
út-Cséplő utca között, valamint 
a Cséplő utca a Balassagyarmat 
utca és a Napkelet utca között. A 
beruházás keretében az útépítés 
mellett a meglévő járdát a páros 
oldalon felújítják, a hiányzó 

szakaszokat megépítik, illetve 
egyidejűleg gondoskodnak a 
csapadékvíz elvezetéséről is. Az 
elkészült útburkolatokra 5 évig 
burkolatbontási tilalom lesz 
érvényben, ezért az ingatlanok 
hiányzó közművezetékeinek 
bekötéséről, kiépíttetéséről 
(víz, gáz, csatorna stb.) a 
kivitelezés megkezdéséig 
rendelkezésre álló idő alatt 
az ingatlantulajdonosának 
gondoskodniuk kell. Az 
önkormányzat több belterületi 
földes utcában útjavításokra 
is készül, az utcák listájának 
összeállítása most van 
folyamatban, érdeklődni 
a Polgármesteri Hivatal 
Városüzemeltetési Irodáján lehet.
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Az önkormányzat ismét saját kézbe veszi az uszodát

Egyelőre nem lesz élményfürdő 
Rákosmentén

á k o s m e n t e 
Önkormányzatának 
megújult honlapján 
szavazhattak a 
kerületiek arról, 

hogy milyen elnevezést kapjon 
a május 1-jén átadott keresztúri 
új városközpont. A legtöbb 
voks az Elágazás tér és a Fő 
tér névjavaslatra érkezett. A 
Képviselő-testület júniusban 
végül úgy döntött: a már sokak 
által használt Fő tér elnevezést 
támogatja. A kérdésben a 
Fővárosi Közgyűlésnek is döntést 
kell hoznia. Jóváhagyásuk esetén 
a „keresztelőre” a szeptemberi 
Autómentes Napon kerülhet sor.

shiny

010. október 16-án 
300 kerékpárossal 
együtt avatta fel Riz 
Levente polgármester 
és László János a 

Magyar Kerékpáros Klub elnöke a 
Rákos-patak mentén épült 3,6 km 
hosszú új kerékpárutat és gyalogos 
sétányt. A kerület első egybefüggő, 
több kiemelt csomópontot 
összekötő gyalog- és kerékpárútján 
az önkormányzat az uniós 
pályázati támogatás mellett saját 
forrásból biztosította a közvilágítás 
kiépítését, 5 pihenőpad 

elhelyezését a kerékpárút 
mentén. Az ünnepélyes átadáson 
a polgármester megígérte, hogy 
a kihelyezett padok számát 
növelni fogják 
és mindenhol 
szemetesek is 
kerülnek melléjük. 
Az ígéret nemrég 
valóra vált , 
júniustól 18 pad 
és 18 szeméttároló 
edény teszi 
komfortosabbá 
a kerékpárutat. 

A kihelyezett új eszközöket 
esztétikus, viacolor burkolatban 
helyezték el. 
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Hivatalosan is Fő tér

Ígéret szép szó, ha 
megtartják, úgy jó

Indul az útépítés


